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Abstract (en)
[origin: WO8607203A1] Two-piece shroud (32, 50) for fixing to a back panel (14) about an aperture (16) therethrough provides latching and aligning
means for a mating connector (24) received by a bulkhead connector (2) mounted on the opposite side of the panel (14). Latches (37) are provided
on cantilever sidewalls (36) which pivot about axes aprallel to the direction of insertion of the mating connector (24).

Abstract (fr)
Un élément d'emboîtement à deux pièces (32, 50) destiné à être fixé sur un panneau postérieur (14) autour d'une ouverture (16) traversant ledit
panneau est pourvu d'éléments de verrouillage et d'alignement pour un connecteur d'accouplement (24) reçu par un connecteur à cloison étanche
(2) monté sur le côté opposé du panneau (14). Des verrous (37) sont disposés sur des parois latérales en porte-à-faux (36) qui pivotent autour
d'axes parallèles à la direction d'insertion du connecteur d'accouplement (24).
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